

- SALAMA Presents to Shareholders its 29th Annual Report for 2008
- Gross Written Grows by 42% to AED 1.326 Billion
- Underwriting Income Rises by 39% to AED 164 million
- SALAMA Maintains its High Financial Strength Ratings

SALAMA has presented its shareholders with its 29th annual report for the year ending on Dec 31, 2008. The report reveals that the company's gross written premium during 2008 has grown by 42% to AED 1.326 billion against AED 933 million in 2007. The underwriting income increased by 39% to AED 164 million in 2008 against AED 118 million in 2007.

The company admitted that its investments did not produce good results due to the global financial turmoil. Yet, SALAMA has maintained its high financial strength ratings from both A M Best and S&P. The company's board ascribed the minimum impact of the financial crisis to its prudent investment policies, timely corrective measures and geographic spread in relatively closed markets which are not much exposed to the crisis that affected the region adversely.

- سلامة تعلن لمساهميها عن تقريرها السنوي التاسع والعشرون للعام 2008م
- زيادة إجمالي الأقساط المكتتب بها بنسبة 42% إلى 1.326 مليار درهم
- ارتفاع دخل أقساط التأمين بنسبة 39% إلى 164 مليون درهم
- سلامة تحافظ على التصنيف المرتفع لملاءتها المالية

قدمت سلامة تقريرها السنوي التاسع والعشرون عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2008م. وقد أظهر التقرير أن إجمالي الأقساط المكتتب بها زاد بنسبة 42% إلى 1.326 مليار درهم مقابل 933 مليون درهم في عام 2007. كما زاد دخل أقساط التأمين بنسبة 39% إلى 164 مليون درهم في 2008م مقابل 118 مليون درهم في 2007م.

اعترفت الشركة أن استثماراتها لم تحقق نتائج جيدة بسبب الأزمة المالية العالمية التي عصفت بالعالم. ومع ذلك تمكنت سلامة من الحفاظ على تصنيفها المرتفع للملاءة المالية من قبل كل من شركتي إيه إم بست وستاندر أند بورز. وقد عزى مجلس إدارة الشركة تدني الأثر السلبي على الشركة جراء الأزمة المالية إلى التحوط في الاستثمار واتخاذ قرارات تصحيح المسار في التوقيت المناسب والتوزيع الجغرافي للاستثمار في أسواق مغلقة نسبيا لم تكن مكشوفة كثيرا لتأثيرات الأزمة المالية التي أثرت سلبا على المنطقة.